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Differdange

apartment - 2 bedrooms
84 m2

This gorgeous 2-bedroom apartment in Differdange has been sold!

This 84sqm apartment is located in a small newly built residence and has direct access to a 20sqm terrace.
It consists of an entrance with wardrobe, an equipped kitchen open to a nice living room with access to the terrace, two bedrooms, a bathroom and a separate
toilet.
There is also a parking space on a park lift, a cellar and a laundry room.

Close to Esch-sur-Alzette, Differdange is a quiet and ideal location with quick access to the highway, to the shopping center OPKORN, and to all amenities
(school, science center…).

Fees are paid by the seller. If you need any further information or an estimate of your property, feel free to contact our great team! Supereal. smart real estate
services.

. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .

Ce superbe appartement 2 chambres à Differdange a été vendu !

Dans une petite résidence récente et d’une superficie de 84m2, cet appartement propose un accès direct à une terrasse de ± 20m 2.
Il est composé d’une entrée avec placards, d’une cuisine équipée ouverte sur une belle pièce à vivre avec accès à la terrasse, de deux chambres, d’une salle de
douche ainsi que d’un wc séparé.
S’y ajoutent un emplacement de stationnement sur lift, une cave et une buanderie en sous-sol.

À quelques kilomètres de Esch-sur-Alzette, Differdange est une localisation calme et idéale avec un accès rapide vers l’autoroute, des commerces  à
proximité grâce au centre commercial OPKORN.

Les frais d’intermédiation sont à la charge du vendeur. Pour plus de renseignements ou une estimation de votre bien, n’hésitez pas à contacter notre super
équipe ! Supereal. smart real estate services.

availability : to be discussed / reference : s_pir_22152 / year of construction : 2017 / cpe : bb
/ 1 bathroom(s)
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